
1. Summer University 
 
Intro til nyansat medarbejder 
Martha er ansat og skal varetage alle UVAEKA-opgaver på summer university på 
BSS bl.a.. Møde med berørte UVAEKA og SNUKere afholdt den 5. februar på BSS 
studieadm. Mariann har skrevet referat fra mødet og sender rundt. Punktet tages 
op på næste møde. 
 
 
2. Rum til studerende med særlige behov til eksamen 
 
Det er aftalt, at Mette Dremstrup er tovholder på at indsamle kendte behov fra 
alle hovedområder og udarbejde en indstilling, som kommer på et båndmøde 
inden den sendes videre i systemet. 
 
3. Sprog på eksamensbevis 
 
Bevisløsningen kan pt ikke levere data om eksamenssprog. Det blev indstillet, at 
videreudviklingen af eksamensbevisløsningen bliver prioriteret til at blive løst 
umiddelbart efter konverteringsprojekterne er færdigt, da de kendte fejl og 
mangler ikke er vurderet til at tage mange udviklingstimer, men til gengæld vil 
medføre betydelig værdi for dem, der laver beviser og for de studerende Sarah 
aftaler med Tina, at det fremhæves i vejledningen til STADS VIP, at det er vigtigt 
at få noteret eksamenssproget korrekt. 
 
4.  Indkøb af bevispapir 
 
Fælles indkøb af bevispapir afventer organisationsændringen. 
  
5.  Fælles projekter: digital eksamen og undervisnings- og 
eksamensplanlægningssystem 
 
-IHA/HIH/Eddi 

IHA/HIH er allerede gået i gang, da de skal være færdige 1. Oktober 2013. 
CGI (logica) har sagt god for, at deltage i projektet. 
EDDI – 2013 prioritet: 
Dokumentstudieordning 
Ordentlig idriftsættelse 
Særlige forhold til BSS 
EDDI udfordringerne er også, at der ikke er tilstrækkelig bemanding på 
projektet. Der mangler driftsressourcer og projektledelse, samt til dels 
support. Dette skal tydeliggøres i projektindstillingen til uniled. 

-Captia/Journalisering 
Ligger som en del af infussioneringsprocessen af IHA. 
PID er næsten klar. 
Problemerne ligger i, at få rullet implementeringen ud så organisationen 
bruger den. 
Forslag om, at nedsætte en gruppe til at arbejde med god journalbrug. 

-Syllabus på ARTS og BSS 



Første semester med planlægning i Syllabus overstået. 
Systemet virker godt efter det er lært at kende. 
Setuppet med en styregruppe og en projektgruppe har fungeret rigtig 
godt. 
Scopet er, at pr. 1. Maj overgår projektet til ren drift i 
vicedirektørområdet – back office. 
I forhold til specielle faglige hensyn, vil Leo gerne foretage en pilot i 
forhold til at køre et helt forløb. 

-Kompetenceudvikling 
LSU så positivt på oplægget. 
Der er nedsat en åben gruppe til at arbejde videre med det. 
Kvalitet laver et brush up kursus i uddannelsesregler, da der er et behov 
på grund af nyansættelser. 

-Digital stedprøve og digital eksamen v. Maria – se www.au.dk/udbud 
Prækvalifikation er sat i gang. 
Flere universiteter er interesserede 
Anne Sofie Hedemann fra AU ØK og Plan kører udbuddet. 
Der skal ansættes en projektleder, der i høj grad skal kunne arbejde i 
spændingsfeltet mellem flere universiteter. 
Løsningen foreslås moduliseret, så universiteterne kan koble sig på i 
forhold til de moduler, der passer dem bedst. 

-Institutionsakkreditering 
Arbejdet med at etablere en projektorganisation er i gang. 
Revideret kvalitetspolitik kommer snart i høring. 
Arbejdet med et fælles kvalitetssystem er i gang. 
Af ressourcer skal der bruge 2-3 årsværk i back og i alt 4 årsværk i front. 
Ca. 5,5 til 6 mio. 

-Fælles undervisnings- og eksamensplanlægningssystem 
PID bliver udarbejdet. 
Afventer beslutning i Uniled i forhold til prioritering af top 12 projekter. 

-LMS 
Mikkel Godsk er ansat som projektleder for LMS og Berit Eika er formand 
for styregruppen. Gode ressourcer. 
Dog vil BSS køre solo, hvilket betyder, at der er ekstra pres på 
ressourcerne i AU STADM og AU IT. Samtidig vil det komme oven i 
studiestart. 

 
  
6. Opfølgning på sidste møde og siden sidst 
6.1                       Orientering fra områder 
6.2                       Orientering fra FSS 
- Ny funktionalitet 
- Fejlrettelser 
- Høringer, som påvirker proces 3,4 og 5 
- Opfølgning på emner indmeldt via backlog 
 


